
Protokół nr 56/2017  
LVI sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice  

z 13 listopada 2017 r. 
 

Punkt 1: Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn otworzył sesję o godz. 19.05 w siedzibie Rady Os iedla,  
w Filii Biblioteki Raczyńskich, ul. Muszkowska 1a, przywitał przybyłych gości, stwierdził obecność 7 
radnych, przedstawił porządek obrad (załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – załącznik nr 2) 
oraz powołał protokolanta, którym została pani Aleksandra Rabczewska, pracownik Oddziału Wspierania 
Jednostek Pomocniczych Jeżyce. 
 
Punkt 2: Oświadczenia. 
Nikt nie złożył oświadczenia. 
 
O godz. 19.10 na sesję przybyli Radni, pan Marek Leśniak oraz pan Robert Błoszyk. 
 
Punkt 3: Komunikaty. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn omówił korespondencję, która wpłynęła do Rady 
pomiędzy sesjami. 
 
Punkt 4: Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku  
z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr XVII/82/VII/2016 Rady Osiedla. 
Przewodniczący Zarządu, pan Maciej Bedyński oświadczył, że Zarząd, pomiędzy sesjami, nie podjął 
żadnej uchwały i nie wydał opinii. 
  
Punkt 5: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w planie wydatków Osiedla na rok 2017.
  
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem. Następnie 
zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 9 radnych. 
Za   9, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LVI/266/VII/2017 (załącznik nr 3). 
 
O godz. 19.15 na sesję przybyła Radna, pani Hanna Górzna-Kamińska. 
 
Punkt 6: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do Dyrektora Wydziału Wspierania 
Jednostek Pomocniczych Miasta o przesunięcie zadania do realizacji w 2018 r. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem. Następnie 
zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 10 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LVI/267/VII/2017 (załącznik nr 4). 
 
Punkt 7: Wolne głosy i wnioski. 
Głos zabrał radny, pan Witold Puchalski, który poinformował o przeprowadzonej lustracji terenu osiedla 
pod kątem utrzymania porządku i czystości np. dzikie wysypiska. Lustracja odbyła się wraz  
z przedstawicielami Wydziału Gospodarki Komunalnej. Wyznaczono 22 miejsca wymagające interwencji. 
Odbyło się również comiesięczne spotkanie „Bezpieczna dzielnica, bezpieczny mieszkaniec”. Na terenie 
osiedla odbywa się również inwentaryzacja krzewów i drzew nadających się do wycięcia. Jeszcze  
w listopadzie będą wykonywane nowe nasadzenia.  
 
Punkt 8: Zakończenie sesji. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zakończył sesję o godz. 19.20. 
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